

التاريخ: 2025/08/30

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع. (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الادارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

الرقم	اسم المترشح	المؤهلات الأكاديمية والخبرة العملية
1	محمد عبدالله حميد الحارثي	محمد الحارثي حاصل على ماجستير إدارة الأعمال من جامعة فرانكلين ودرجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة السلطان قابوس. يشغل حالياً منصب مدير دعم عمليات الاستثمار في جهاز الاستثمار العماني، ويتمتع بخبرة تتجاوز عشر سنوات في عمليات الاستثمار وأكثر من ثماني سنوات في المالية والمحاسبة عبر قطاعات النفط والغاز، والكهرباء، والاتصالات، وقطاع السيارات. كما يمتلك خبرة دولية من خلال عمله في شركة فيتنام عمان للاستثمار في مجال إدارة الأصول، وقد شغل عضوية مجالس إدارات كل من شركة أسمنت عمان و الشركة العمانية لخدمات التمويل (OIFC)
2	احمد محمد عبدالله العبري	لدى الفاضل أحمد العبري خبرة غنية في المجال المصرفي تزيد على 30 عاماً ، حيث بدأ حياته المهنية في ستاندرد شارتز في 1976م كرئيس للعمليات. انضم بعدها لبنك مسقط في سنة 1989م وشغل عدة مناصب في البنك حتى تقلد منصب الرئيس التنفيذي للعمليات. يحمل شهادة الماجستير في إدارة الأعمال (MBA) من جامعة لينكونشاير وهاميرسايد بالمملكة المتحدة. حضر عدة دورات متقدمة في أنظمة الإدارة في انسياد (INSEAD) وبرنامج الإدارة العامة في كلية هارفارد للأعمال (Harvard Business School) ، عضو مجلس إدارة في شركة ظفار للتأمين ش.م.ع.ع.



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.ر)
mcd

Date: 30/08/2025

List of candidates for membership of the Board of Directors

DHOFAR INTERNATIONAL DEVELOPMENT & INVESTMENT SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experience and Qualification
1	محمد عبدالله حميد الحارثي	Mohammed Al Harthi holds an MBA from Franklin University and a Bachelor's in Accounting from Sultan Qaboos University. He is the Investment Transaction Support Manager at Oman Investment Authority, with over a decade of experience in investment operations and more than eight years in finance and accounting across oil & gas, utilities, telecommunications, and automotive. He also has international experience with Vietnam Oman Investment JSC in asset management and has served as a board member at Oman Cement Company and OIFC.
2	احمد محمد عبدالله العبري	Mr. Ahmed Al Abri brings over 30 years of banking experience, having begun with Standard Chartered Bank in 1976 as Head of Operations. He joined Bank Muscat in 1989 and worked in various roles up to the Chief Operating Officer. Mr. Al Abri holds an MBA from the University of Lincolnshire and Humberside, the UK. He has attended the advanced management program at INSEAD, and the General Management Program at Harvard Business School. He is a Board Member at Dhofar Insurance Company SAOG.



نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence

Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.م.)

